
Installation Instructions for Silhouette Wraparound

SPW4-45LED04

CAUTION:
Risk of electrical shock. Make sure the power supply is OFF before installing or maintaining the fixture.
Never perform maintenance or cleaning while the fixture is powered. 
Disconnect the power and ensure the fixture is cool before maintaining. 

GENERAL:

is required for safety.
Make sure the input voltage of the fixture is the same as the supply voltage.

This product MUST be installed or serviced  in accordance with the applicable installation code by a qualified/licensed electrician.
Fixtures must be wired in accordance with the National Electrical Code and all applicable local codes. Proper grounding

READ INSTRUCTIONS AND REVIEW ALL DIAGRAMS BEFORE INSTALLING THE FIXTURE. 

KEEP THESE INSTRUCTIONS FOR FUTURE REFERENCE. 

4. Place the driver cover back into the slot by compressing equally on both sides. Then place the diffuser into the lens slot by compressing 
    equally on both sides.

ASSEMBLY AND INSTALLATION:

1. Remove the diffuser from the lens slot by compressing equally on 
    both sides. Then remove the driver cover from the driver cover slot
    by compressing equally on both sides. 
 
2. a. Run the cable through the hole.(see image 2)
    b. Connect the disconnect then ensure that the white wire is in the white hole and 
        the black wire is in the black hole. 
    c. Connect the ground wire of the power cord to the ground wire of the fixture. 
        Connect purple wire to 0-10V (Dim+) lead and grey wire to 0-10V (Dim-) lead. 
        (refer to the wiring diagram). Ensure all conductors are fully insulated.

3.  Hold the fixture up to the ceiling in the desired position and mark the screw holes. 
     Secure fixture using supplies and tools (not provided) appropriate to the mounting 
     surface.(see Images 3a to 3f)

SURFACE MOUNT

SUSPENSION MOUNT

Use safety chain or aircraft cable to mount the fixture with v-hooks (See image 3f for reference) and then 
connect wires according to number 2 in the  surface mount section.

Image 1a

Image 3a
Marquer les 
trous de vis

Image 3b
Trous de perceuse

Image 3c
Insert rawlplugs

Image 3d
Fit in position

Image 3e
Image 3f

Image 4
Re-place diffuser

WIRING DIAGRAM
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LED DRIVER

Lead wire 
to LED load

Optional Accessory      Dimming wire
                         0-10V

Black (line)

White (Neutral)

Green / Yellow

(GRD)

EEL18W42

Driver Cover 
Slot

Lens Slot

Image 1b

Image 2

Feed main cable through 
hole in the base tray
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Image 3a
Mark the screw holes

Image 3b
Drill the holes
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AVERTISSEMENT:
RISQUE DE DÉCHARGE ÉLECTRIQUE S'assurer que l'alimentation principale est HORS CIRCUIT avant d'installer ou d'entretenir
le luminaire. Ne jamais effectuer l'entretien ou le nettoyage alors que le luminaire est sous tension. Couper l'alimentation et laisser 
l'appareil refroidir avant l'entretien.

GÉNÉRAL:
Ce produit DOIT être installé conformément au code d'installation applicable par une personne familière avec le
La construction et l'exploitation du produit. Les appareils doivent être câblés conformément au Code national de l'électricité et à 
tous les codes locaux applicables. Mise à la masse appropriée. Est nécessaire pour la sécurité.

LIRE ATTENTIVEMENT AVANT D'INSTALLER LE LUMINAIRE.

CONSERVER CES INSTRUCTIONS À DES FINS DE RÉFÉRENCES.

ASSEMBLÉE ET INSTALLATION: Image 1a

Fente du couvercle 
de circuits

Fente de lentille

Image 1b

Instructions d'installation pour le luminaire enveloppant Silhouette     

Assurez-vous que la tension d'entrée du luminaire est la même que la tension d'alimentation.

MONTAGE EN SURFACE

Image 3a
Marquer les 
trous de vis

Image 3b
Trous de 
perceuse

Image 3c
Insérer bouchons

Image 3d
Mise en place

Image 3f

1. Retirez le diffuseur de la fente de la lentille en le comprimant  é
    également des deux côtés. Retirez ensuite le couvercle du boîtier de 
    circuits de la fente du couvercle en le comprimant également des deux
    côtés.
2. a. Acheminez le câble par le trou (voir image 2)
    b. Connectez le débranchement puis assurez-vous que le fil blanc se 
        trouve dans le trou blanc et que le fil noir se trouve dans le trou noir.
    c. Branchez le fil de mise à la terre du cordon d'alimentation sur fil de    
        mise à la terre du luminaire. Branchez le fil violet sur le fil 0-10V 
        (Dim +) et le fil gris au fil 0-10V (Dim-).(Reportez-vous au schéma 
        de câblage). Assurez-vous que tous les conducteurs sont 
        complètement isolés.
3. Maintenez le luminaire au plafond dans la position souhaitée et marquez 
    les trous de vis. Fixez le luminaire à l'aide de la quincaillerie et des outils 
    (non fournis) adaptés au montage en surface (voir images 3a à 3f).

Image 3e

Image 2

EEL18W42

4. Replacez le couvercle du boîtier de circuits dans la fente en le comprimant également des deux côtés. Placez ensuite le diffuseur dans la 
    fente de la lentille en le comprimant également des deux côtés.

Image 4

MONTAGE EN SUSPENSION

Utilisez une chaîne de sécurité ou un câble d'avion pour monter l'appareil avec des crochets en V (reportez-vous à l'image 3f), puis connectez 
les fils conformément sur numéro 2 dans la section de montage en surface

Remplacer le diffuseur

Acheminez le câble principal 
dans le trou du bac de base.
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SUSPENDU

MONTAGE EN SURFACE

 SPW4-45LED04

Diagramme général de câblage
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CIRCUIT ÉLECTRONIQUE
POUR DEL

Fils vers la 
charge à DEL

Noir (ligne)

Blanc (neutre)

Vert / jaune
(mise à la terre)

Accessoire en option Fil d'atténuation
                          0-10V

Schéma de câblage

COUVERCLE DU 
CONDUCTEUR

EMBOUTS

LOGEMENT

LENTILLE/DIFFUSEUR

BANDE DE LED
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